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PROTOKÓŁ NR XVIII/2019 

 

z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 30 stycznia 2020 roku 

godz. 13
00 

sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 W Sieradzu 

 

 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 15 

pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na dzień  

30 stycznia 2020 roku godz. 13
00

 XVIII sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 2018-

2023. Przewodnicząca otworzyła obrady. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu: 

1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki  

2. Kazimiera Gotkowicz – Wicestarosta  

3. Tomasz Baliński – Członek Zarządu  

4. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu 

5. Artur Sterna – Członek Zarządu 

 

Ponadto obecni byli: 

1. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu 

2. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu  

3. Naczelnicy wydziałów w/m. 

4. Kierownicy jednostek organizacyjnych.  

/lista obecności członków Zarządu, pani Skarbnik, pracowników starostwa stanowi załącznik 

nr 1/ 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk po stwierdzeniu kworum stwierdziła, że  

w sesji bierze udział 22 radnych, obrady sesji są prawomocne.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 

4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 

12. Daniel Palma 

13. Marek Płóciennik 

14. Małgorzata Rojanek 

15. Artur Sterna 

16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk 

18. Michał Terka 

19. Jacek Walczak 
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20. Grzegorz Wardęga  

21. Konrad Wilczyński 

22. Michał Wzgarda 

23. Krzysztof Żubrowski 

/lista obecności radnych załącznik nr 2/ 

 

2. Przyjęcie porządku obrad XVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

2. Przyjęcie porządku obrad XVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu obrad XVII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Wystąpienia przybyłych gości. 

6. Wystąpienia radnych. 

7. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w 

okresie od XVII do XVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2020-2036. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2020 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowo - wychowawczych 

prowadzonych przez powiat sieradzki na 2020 rok.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działanie 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie XVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

 

Głosowanie porządku: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, 

Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów).  

 NIEOBENY (1 radny) 

Konrad Wilczyński. 

Porządek został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

Uwag nie wnoszono. 

Protokół został przyjęty. 

 

4. Powołania Komisji Uchwał i Wniosków 

 Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk zaproponowała poniższe kandydatury: 

 Radny Daniel Palma 

 Radny Marek Płóciennik 

 Radna Małgorzata Rojanek. 

Radni wyrazili zgodę. 
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Wyniki głosowania: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, 

Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów).  

 NIEOBENY (1 radny) 

Konrad Wilczyński. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana, ukonstytuowała się i przystąpiono do pracy.  

 

5. Wystąpienia przybyłych gości 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

6.Wystąpienia radnych 
Radny Jacek Walczak  poinformował, że w grudniu ubiegłego roku otrzymał list, 

który był adresowany zarówno do niego jak i Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych, 

„Solidarności”, Prokuratury Rejonowej w Sieradzu, Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego. List 

dotyczy m. in. kontroli RIO. Jest to częściowo anonim, a częściowo nie, ponieważ podpisani 

są pracownicy z DPS, którzy żalą się, że nie mają nawet minimalnych podwyżek  

a „w starostwie jest sprawa malwersacji”. Ostatnia kontrola RIO wykryła nieprawidłowości. 

Protokół RIO, o którym radny wówczas nie wiedział datowany jest na dzień 30.10.2019 r. 

więc ktoś kto miał dostęp do tego protokołu wcześniej w listopadzie podesłał go radnemu. 

Jest tu mowa o niesłusznie wypłaconych nagrodach jak również o zatrudnieniu sekretarza 

niezgodnie z procedurami, niezgodnie z ustawą. W związku z powyższym radny niejako ma 

obowiązek o tym powiedzieć. 

Radny Jacek Walczak stwierdził, że będzie uważnie dobierał słowa, ponieważ jest 

poważnym człowiekiem i również miał różne kontrole i wie jak to jest. Z jednej strony nie 

dziwi się Staroście, który wczoraj w radio wypowiedział się, że każda kontrola ma pokazać 

nieprawidłowości i trzeba się do nich ustosunkować. Starosta ma tutaj rację, aczkolwiek  

w kilku kwestiach te naruszenia w ogóle nie powinny wystąpić.  Coś takiego jak nagrody dla 

wicestarosty, który jest wybieranym a nie zatrudnianym pracownikiem starostwa nie powinny 

mieć miejsca.  

Kontrola dotyczy roku 2017 i 2018 ale radny ciekaw jest czy tego typu sprawy  

i tego typu nagrody były wypłacane w latach poprzednich oraz kto ponosi za to 

odpowiedzialność. Polityczną odpowiedzialność ponosi Starosta a właściwie zarząd, bo 

zarząd zarządza powiatem i jakie będą tego konsekwencje. Radny dodał, że nieprawidłowości 

mogą bulwersować mniej lub bardziej, zwłaszcza jeśli chodzi o pieniądze, ale pewnie jest to 

do wyjaśnienia w toku i ma nadzieje, że później nie wystąpią.  

Radny dużo większą uwagę przykłada do tego, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

zwróciła uwagę na dość frywolne żonglowanie kwotami, które przedstawiane są radnym  

w sprawozdaniach i informacjach. Ostatnia merytoryczna uwaga RIO stwierdza, że tak nie 

powinno być, że raz mówi się o 5 mln. złotych nadwyżki budżetowej, raz o 7 raz o 9 mln.  

w ciągu roku to się zmienia i poza bardzo wąskim gronem specjalistów mało kto może 

zwrócić na to uwagę. Radny stwierdził, że ten fakt bardziej go bulwersuje niż wypłacone 

nagrody. Nagrody były nieprawidłowe a informacje, które przekazywane są radnym na 

bieżąco są przekazywane często błędne. W związku z powyższym nasuwa się pytanie czy jest 

to robione celowo. Oczywiście trudno jest udowodnić celowość błędnie przekazywanej 
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informacji i trudno stwierdzić, że było to celowe natomiast trzeba zwrócić na to uwagę, 

ponieważ radni oceniając budżet i jego możliwości oceniają go właśnie po kwotach, które są 

możliwe do uzyskania, a okazuje się, że są w nich często błędy, na co wskazuje dość mocno 

Regionalna Izba Obrachunkowa. Ponadto RIO stwierdza, że w jednym przypadku 

niepotrzebnie został zaciągnięty kredyt pod koniec roku w wysokości 3,5 mln zł  skoro 

wyniki były dobre i były środki na bieżące utrzymanie całego starostwa. 

W kontekście tego listu, który radny otrzymał stwierdził, że bardzo mu się to nie 

podoba i ma nadzieje, że informacje będą przekazywane bardziej dokładnie i będzie to lepiej 

pilnowane. Cały ogląd protokołu psuje opinie powiatowi i jest to niepotrzebne. Radny wierzy, 

że na jego pierwszą wątpliwość ktoś odpowie, jak nie teraz to w przyszłości i nie będzie 

górnolotnych stwierdzeń, że „w starostwie są malwersacje”. Radny podsumowując stwierdził, 

że miał nadzieję, że sprawy finansowe w starostwie są lepiej pilnowane. Ma nadzieje, że takie 

przypadki jeszcze zwiększą ostrożność.   

Radny Maciej Sulgan po przeczytaniu raportu RIO stwierdził, że należy się 

bulwersować, ponieważ było nieprawdziwe złudzenie, że czynnik ekonomiczny jest jednym  

z najważniejszych. Przykładowo radni Ziemi Sieradzkiej próbowali podnieść dodatki 

funkcyjne dla dyrektorów i tłumaczono, że ze względu na ekonomię nie można tego zrobić.  

Natomiast tutaj jest mowa o niebagatelnych kwotach, bo o 71.000 zł. w okresie dwuletnim  

a w szkołach redukuje się etaty pracowników administracji, obsługi. Ponadto niedawno były 

protesty pracowników domów pomocy społecznej i również tłumaczono, że nie ma pieniędzy 

na podwyżki. Okazuje się, że te pieniądze gdzieś były i ten czynnik ekonomiczny nie jest do 

końca prawdziwym czynnikiem, ponieważ dla niektórych te pieniądze są a dla innych ich nie 

ma. Radny dodał, że mieszkańców również będzie ta sprawa bulwersować, ponieważ 

najniższa krajowa w 2017 roku wynosiła 1.800 zł. Jednoroczna nagroda 37.000zł brutto to 

jest dwa lata pracy przeciętnego człowieka. Dodatkowo bulwersującym jest fakt zaciągania 

kredytu, który jak się okazuje nie musiał być zaciągnięty. Powiat dodatkowo jest obciążany. 

Radni mają wiele zastrzeżeń i zdaniem radnego polityka budżetowa powinna być bardziej 

rzetelnie prowadzona. Radni z Ziemi Sieradzkiej chcą się dowiedzieć, co będzie dalej 

czynione, czy wicestarosta zamierza zwrócić nagrodę, jeżeli tak to w jakim terminie.    

Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior poinformował, że kontrola RIO się odbyła, zostały 

pokazane nieprawidłowości, wszczęte zostały procedury wyjaśniające, wicestarosta został 

wezwany do zwrócenia nagrody, część sprawy w RIO nadal się toczy. W najbliższym czasie 

sprawa zostanie wyjaśniona. Odnosząc się do sprawy kredytu Starosta oddał głos pani 

Skarbnik.  

Pani Skarbnik Iwona Piekarczyk w zakresie kredytu zaciągniętego w 2018 roku 

wyjaśniła, iż kredyt był planowany już w projekcie uchwały budżetowej na pokrycie deficytu. 

Kontrola RIO ocenia rok budżetowy po jego zakończeniu. Kredyt został zaciągnięty we 

wrześniu, kiedy to nie było informacji jak zakończy się rok budżetowy. Dla przykładu  

w udziale podatku dochodowym od osób fizycznych i od osób prawnych we wrześniu 

wykonanie dochodów było w wysokości ponad 60 %, gdzie zgodnie z upływem czasu 

powinno być ponad 75%, więc na podstawie tych danych nie można było przypuszczać, że 

wpływy będą tak wysokie i zapewnią dodatkowe środki. W dniu 07 grudnia wpłynęło 

2.127.000 zł, 18 grudnia wpłynęło 1.700.000 zł. w styczniu 565.000 zł i to są te dodatkowe 

wpływy na podstawie których po zakończeniu roku budżetowego można stwierdzić, że kredyt 

był zaciągnięty niepotrzebnie. Natomiast w trakcie roku nie było danych i nie było 

możliwości przypuszczać, że takie wpływy będą. Poza tym kredyt zaciągnięty w 2018 roku 

był zaciągnięty na najkorzystniejszych warunkach, porównując wszystkie kredyty, co  

w sprawozdaniu jest pokazane. Wcześniejsze kredyty były zaciągane w granicach  0,95 % 

punktu plus WIBOR o tyle kredyt z 2018 był wzięty na 0,48%, czyli o połowę mniejsza 

marża niż pozostałe kredyty. W związku z tym, że ten rok zakończył się tak korzystnie można 
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wysnuć takie wnioski, że był wzięty niepotrzebnie. Nie mniej jednak już w 2019 roku  

w związku z tym, że były środki nie był wzięty kredyt. Pani Skarbnik nie zgadza się z tym, że 

są jakiekolwiek przekłamania bądź niedopowiedzenia we wszystkich finansowych danych, 

które otrzymują radni w zakresie sprawozdań. Radni otrzymują pełne dane, w jakiej sytuacji 

znajduje się budżet powiatu.  

Radny Jacek Walczak odnosząc się do wypowiedzi Starosty stwierdził, że mimo 

wszystko ponawia swoje pytanie czy te nagrody dla wicestarostów były wypłacane w latach 

poprzednich. Dobrze byłoby wyciągnąć wnioski po całości a nie tylko z podanych dwóch lat. 

Ponadto, kto w tym wszystkim ponosi ciężar odpowiedzialności pracowniczej. W punkcie  

21 protokołu RIO jest słuszna uwaga, że trzeba zapewnić prawidłowe funkcjonowanie 

procedur kontroli zarządczej. Jest coś takiego, może to zbyt szumnie się nazywa, ale 

rzeczywiście powoduje to, że lepiej się panuje nad sytuacją, a wychodzi na to, że panowanie 

nie jest stuprocentowe.  

Odnosząc się do wypowiedzi pani Skarbnik radny Jacek Walczak stwierdził, że 

wszystko jest w porządku i to rozumie, i dlatego radny daleki jest od sformowania jakiego 

użyli pracownicy DPS w piśnie. Radny trochę im się nie dziwi, ponieważ proszą i z racji 

braku możliwości nie otrzymują tego co by chcieli. Aczkolwiek pani Skarbnik mówi, że czym 

innym jest wzięcie kredytu a czym innym wydatek to jest trochę nieporozumienie, bo kredyt 

w naszej sytuacji za każdym razem jest wzięty na inwestycje. Jeżeli nie jest brany na 

konkretną inwestycję w danym roku budżetowym to środki z tego kredytu idą w kierunku 

wolnych środków, a wolne środki w następnym budżecie można również przeznaczyć na 

wydatki bieżące, czego nie powinno mieć miejsca. W związku z tym nasuwa się pytanie czy 

przypadkiem przez tego typu działania nie kamufluje się ukierunkowania takich środków nie 

na inwestycje tylko na wydatki bieżące, co nie było celem wzięcia kredytu. Jest to trochę 

zafałszowanie wydatków. Pani Skarbnik ma racje, ale pani Skarbnik też ma świadomość, że 

radny też pewną racje w tym ma, bo wie jak to się na co dzień realizuje i trudno oddzielić 

środki inwestycyjne od środków na zadania bieżące.  

Radni Klubu Ziemia Sieradzka mają prawo ale i obowiązek mówić o tym, bo ktoś kto 

na co dzień tego pilnuje powinien pilnować tego lepiej i upraszają o to by takie 

nieprawidłowości w przyszłości nie występowały. Jeżeli chodzi o błędy kadrowe i naliczanie 

dodatków to radny jest trochę zażenowany, bo tego typu sytuacje nie powinny mieć miejsca  

i tego powinno się przestrzegać na co dzień. Powoduje to mniejsze zaufanie do codziennej 

pracy pracowników starostwa nadzorowanych przez Zarząd i Starostę. Radni chcą wierzyć, że 

wszystkie środki są racjonalnie wydatkowane i procedury dobrze przestrzegane. Okazuje się, 

że nie zawsze tak jest. 

Starosta Mariusz Bądzior poinformował, że pod koniec 2019 roku wpłynął protokół 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, jest to cykliczna kontrola odbywająca się co 4 lata. 

Protokoły są ogólnodostępne na stronie RIO jak i BIP. Ostatnia kontrola wykazała pewne 

nieprawidłowości dotyczące dodatku specjalnego wicestarosty, sekretarza, skarbnika. 

Dodatkowe zadania wicestarosty, sekretarza, skarbnika wynikały z zadań zleconych do 

realizacji przeze mnie jako przełożonego. W przypadku wicestarosty było to zadania 

dotyczące nadzorowania niektórych komórek organizacyjnych powiatu lub prowadzonych 

inwestycji. Praca wicestarosty to też liczne obowiązki reprezentacyjne wynikające zarówno  

z jego zakresu zadań jak i tych realizowanych w moim zastępstwie. Zwiększone obowiązki 

sekretarza i skarbnika polegały przede wszystkim na wykonaniu również obowiązków 

naczelników wydziałów. Sekretarz wykonywał obowiązki naczelnika wydziału 

organizacyjnego, natomiast skarbnik wykonywać obowiązki naczelnika finansów. Oba 

stanowiska były wakatami i to rozwiązanie pozwalało zachować ciągłość zarządzania jak  

i wpływało na to, że były wygenerowane oszczędności. Przyznanie nagrody dla wicestarosty 

to jest oczywiście błąd, który zasygnalizowała rutynowa kontrola Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej, za co jestem wdzięczny, bo jak każdy burmistrz, wójt czy starosta na samym 

końcu jesteśmy my, którzy podejmujemy decyzje i my jesteśmy za to wszystko rozliczani. 

Dlatego też decyzja była podjęta w oparciu o materiały przygotowane przez pracowników 

merytorycznych. Tej świadomości na początku nie miałem, mam teraz po kontroli i zaraz po 

otrzymaniu tej wiedzy przystąpiłem do działania i przeprowadziłem rozmowy z osobami 

odpowiedzialnymi i wyciągnąłem konsekwencje i zapewniam, że to sytuacja się nie 

powtórzy. Przeprowadziłem również z ówczesnym wicestarostą i wezwałem go pisemnie do 

dobrowolnego zwrotu nagrody za lata 2017-2018, na dzień dzisiejszy czekam na taką 

odpowiedź. Będę egzekwował to bez zbędnej zwłoki. Ze względu na złożoność tematu,  

dbałość o kwestie personalne i ochrony danych osobowych szczegółowo opisze to  

w odpowiedzi pisemnej na zadane jeszcze pytania. 

Pani Iwona Piekarczyk Skarbnik Powiatu dodała, że przeznaczenie wolnych środków 

każdorazowo odbywa się w formie uchwały Rady Powiatu. Zarząd nie ma kompetencji do 

dysponowania wolnymi środkami. Za każdym razem wolne środki były przeznaczone na 

wydatki inwestycyjne. Jedynym wyjątkiem były wydatki w oświacie gdzie z wolnych 

środków finansowane były wydatki bieżące.  

Radny Maciej Sulgan zapytał o zatrudnienie sekretarza, mianowicie zarzuca się że   

pan starosta zatrudnił sekretarza wbrew prawu,  które nakazuje zastosowanie procedury 

naboru na to stanowisko. 

Starosta Mariusz Bądzior poinformował, że sekretarz obecnie sprawujący funkcje nie 

jest zatrudniony na zastępstwo, gdyż poprzedni sekretarz jest urlopowany. Zarząd posiada 

opinię prawną w tej kwestii i odpowiednia procedura była zachowana. 

 

7. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od XVII do XVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior przedstawił ww. informację, która stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. „Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

Przedstawiam informację o najważniejszych działaniach i inicjatywach Zarządu Powiatu 

Sieradzkiego, obejmującą okres od XVII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego tj. od 30 grudnia 

2019 roku. W omawianym okresie Zarząd Powiatu odbył 3 posiedzenia, na których omówił 

bieżące zadania Starostwa, podjął 9 uchwał oraz wiele decyzji.   

W okresie od uchwalenia budżetu do dnia dzisiejszego budżet Powiatu Sieradzkiego 

na 2020 rok nie uległ zmianie i po stronie dochodów i przychodów, rozchodów i wydatków 

wynosi 145.773.118,54 zł.  

Przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu będą zmiany w budżecie na 2020 

rok polegające na zwiększeniu dochodów o kwotę 1.116.189,51 zł. i wydatków o kwotę 

2.616.189,51 zł. i przychodów o kwotę 1.500.000 zł oraz dostosowaniu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej do planowanych zmian w budżecie. Zmiany w budżecie wynikają ze 

zwiększenia środków europejskich i budżetu państwa przeznaczonych na dofinansowanie 

projektu Centrum Usług Społecznych w Powiecie Sieradzkim, na realizację projektu 

„Długoterminowa opieka medyczna nad osobami niesamodzielnymi – usługi na rzecz osób 

zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym”, na kontynuację projektu 

ERASMUS+ w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Błaszkach, na realizację projektu 

„Ucząc się przez doświadczenie II” w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Sieradzu, 

na kontynuację projektu „Dobry zawód jest kluczem do sukcesu” w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Sieradzu, kontynuację projektu ERASMUS+ „Przyszłość 

zaczyna się dziś” w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Sieradzu. Szczegóły 

planowanych zmian dochodów i wydatków, przychodów i rozchodów zostały przedstawione 

w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 

2020 rok. Stosownie do wymogów ustawy o finansach publicznych i podjętych uchwał przez 
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Radę Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2019 rok 

z dnia 30 grudnia 2019 roku, Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wykonania uchwały 

Rady Powiatu, w których ustalono szczegółowy plan dochodów i wydatków w podziale na 

poszczególne jednostki. Kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu zostali 

poinformowani o wprowadzonych zmianach w budżecie powiatu wynikających z uchwał 

Rady Powiatu w celu wprowadzenia stosownych zmian w planach finansowych.  Zgodnie  

z podjętą uchwałą przez Radę Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Sieradzkiego 

na 2020 rok kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu pismem z dnia 2 stycznia 2020 

roku zostali poinformowani o wielkościach budżetu na 2020 rok wynikających z uchwały 

budżetowej w celu sporządzenia planów finansowych i ujęcia w sprawozdaniach za miesiąc 

styczeń bieżącego roku. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie uszczegółowienia 

uchwalonego budżetu Powiatu Sieradzkiego na 2020 rok w podziale na zadania własne  

i zlecone oraz poszczególne jednostki oraz w sprawie upoważnienia do dokonywania zmian  

w planach finansowych samorządowych jednostek budżetowych na 2020 rok.  

Uchwały Rady Powiatu dotyczące wprowadzenia zmian w budżecie na 2019 rok,  

w sprawie ustalenia wydatków budżetu, które w 2019 roku nie wygasają z upływem roku 

budżetowego, w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego, w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Sieradzkiego na 2020 rok, w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2020 - 2036 

zostały przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy w Sieradzu 

zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym. 

W zakresie oświaty, kultury i sportu 

Zebrano ze szkół publicznych i niepublicznych informacje do „Informatora na rok 

szkolny 2020/2021”. Przekazano i rozliczono dotacje dla szkół niepublicznych  

o uprawnieniach szkół publicznych działających w powiecie. Rozliczono dotacje celowe  

z budżetu państwa na realizację zadań własnych powiatu otrzymanych na zadania oświatowe. 

Wszczęto procedurę postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora w: I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Kazimierza Jagiellończyka w Sieradzu, Specjalnym Ośrodku Szkolno 

– Wychowawczym im. Janusza Korczaka w Sieradzu, Zespole Szkół Specjalnych w Warcie. 

Wydano pełny odpis z rejestru instytucji kultury dla Muzeum Okręgowego w Sieradzu. 

Wydawano na bieżąco wypisy z ewidencji uczniowskich klubów sportowych i pozostałych 

stowarzyszeń nie prowadzących działalności gospodarczej, dokonywano zmian w rejestrze 

stowarzyszeń w klubach. Nadzorowano całość spraw związanych z funkcjonowaniem 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej. Zawarto porozumienie z Radą Okręgowej Izby 

Radców Prawnych w Łodzi oraz Okręgową Radą Adwokacką w Łodzi w sprawie udzielania 

nieodpłatnej pomocy prawnej na obszarze powiatu sieradzkiego w 2020 roku Zawarto  

4 umowy zlecenia dotyczące udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej w punkcie w Sieradzu  

i w Warcie. Umowy zostały zawarte z radcami prawnymi i adwokatami wskazanymi przez 

Okręgową Radę Adwokacką w Łodzi i Okręgową Izbę Radców Prawnych w Łodzi.  

W okresie od 20 grudnia 2019 roku do 21 stycznia 2020 roku w punktach nieodpłatnej 

pomocy prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego udzielono ogółem 86 porad. 

W zakresie architektury i budownictwa  

W okresie międzysesyjnym wydano ogółem 81 decyzji administracyjnych w sprawach 

określonych ustawą Prawo budowlane, w tym 76 decyzji pozwolenia na budowę. Przyjęto 75 

zgłoszeń robót budowlanych niewymagających pozwolenia na budowę. Wydano 39 

postanowień. Przeprowadzono weryfikację 97 projektów budowlanych. Zarejestrowano  

i wydano 59 dzienników budowy. 

W zakresie rolnictwa i ochrony środowiska 

W ramach nadzoru nad gospodarką w lasach niestanowiących własności Skarbu 

Państwa przeprowadzono 15 kontroli terenowych. Wszczęto 34 postępowania 
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administracyjne wobec właścicieli lasów prywatnych. Wydano 12 decyzji w których 

zobowiązano właścicieli lasów do wykonania prac pielęgnacyjnych. Dokonano pomiaru  

i wycechowania drewna pozyskanego w lasach niestanowiących własności Skarbu Państwa. 

W wyniku złożonych wniosków o wydanie zezwoleń na usunięcie drzew z gruntów 

stanowiących własność Gmin wydano 3 decyzje zezwalające na usunięcie drzew w myśl 

ustawy o ochronie przyrody. W związku ze stwierdzonymi rozbieżnościami w drzewostanach 

leśnych niestanowiących własności Skarbu Państwa między stanem na gruncie a zapisami 

taksacyjnymi zawartymi w uproszczonych planach urządzenia lasu skierowano do firmy 

TAXUS UL w Warszawie (wykonawcy planów), 6 wystąpień o ponowne przeprowadzenie 

oględzin drzewostanów i dostosowanie dokumentacji urządzeniowej do stanu rzeczywistego 

występującego na gruncie. Wydano 3 zarządzenia zatwierdzające Aneksy do Uproszczonych 

planów urządzenia lasu. Wydano 2 decyzje zmieniające zezwolenia na emisje gazów 

cieplarnianych objętych handlem emisją CO
2
 oraz 1 decyzję umarzającą postępowanie 

administracyjne w sprawie zmiany zezwolenia na zbieranie odpadów. Przyjęto dwa 

zgłoszenia instalacji nie wymagających pozwolenia na wprowadzanie gazów i pyłów do 

powietrza oraz 5 zgłoszeń instalacji wytwarzających pola elektromagnetyczne. 

Zawiadomiono Okręgową Spółdzielnię Mleczarską WART-MILK w Sieradzu o rozpoczęciu 

analizy warunków wydanego pozwolenia zintegrowanego na prowadzenie instalacji do 

obróbki i przetwarzania mleka celem dostosowania warunków udzielonego pozwolenia 

zintegrowanego do opublikowanych w grudniu 2019 r. konkluzji BAT dot. przemysłu 

mleczarskiego. Wydano 10 kart wędkarskich oraz 120 zaświadczeń w zakresie objęcia 

działek uproszczonym planem urządzania lasu. 

W zakresie geologii 

W okresie międzysesyjnym wydano: 11 decyzji zatwierdzających projekt robót 

geologicznych dla ujęcia wód podziemnych, 1 decyzję w sprawie zatwierdzenia dokumentacji 

geologiczno-inżynierskiej, 1 wezwanie do złożenia wyjaśnień i 1 wezwanie do usunięcie 

braków formalnych w zakresie projektu robót geologicznych. Przekazano do Dyrektora 

Okręgowego Urzędu Górniczego w Kielcach dwie sprawy dotyczące wykonania robót 

geologicznych bez stosownego projektu. Udzielono informacji dotyczącej ujęć wód 

podziemnych zlokalizowanych w obrębie stacji uzdatniania wody w Gruszczycach. 

W zakresie geodezji, kartografii, katastru i gospodarki nieruchomościami 

Wprowadzono 656 zmian w ewidencji gruntów i budynków, wydano 598 wypisów  

z rejestrów ewidencji gruntów i budynków, wykonano 59 wyrysów, załatwiono 57 spraw 

wynikających z nadzoru nad ewidencją gruntów i budynków, wydając 5 decyzji. Wydano  

3 decyzje wyrażające zgodę na wyłączenie gruntów z produkcji rolnej. Uzgodniono 62 

decyzje o warunkach zabudowy w zakresie ochrony gruntów rolnych. Rozpatrzono 6 spraw 

dotyczących usterek po przeprowadzonych modernizacjach ewidencji gruntów i budynków na 

terenie powiatu sieradzkiego. Wprowadzono do rejestru cen i wartości nieruchomości dane z 

125 aktów notarialnych. Sporządzono i przekazano do Powiatowego Ośrodka Dokumentacji 

Geodezyjno-Kartograficznej w Sieradzu, cztery geodezyjne dokumentacje techniczne 

korygujące niezgodności w bazie ewidencji gruntów i budynków. 

W zakresie komunikacji i transportu 

W referacie praw jazdy w okresie sprawozdawczym wydano 262 prawa jazdy.  

W referacie rejestracji pojazdów zostało wydanych ogółem 3.965 decyzji o rejestracji  

i wyrejestrowaniu pojazdów. W Powiecie Sieradzkim na dzień 21 stycznia br. 

zarejestrowanych było 147.956 pojazdów. Przeprowadzono 2 kontrole ośrodków szkolenia 

kierowców, w sposób planowy przebiegają kontrole stacji kontroli pojazdów. Udzielano 

informacji dla Inspekcji Transportu Drogowego w związku z prowadzonymi przez nią 

kontrolami przewoźników. 
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W zakresie inwestycji i zarządzania nieruchomościami: 

Udzielono zamówienia publicznego na zadanie pn: „Kompleksowa dostawa energii 

elektrycznej dla Powiatu Sieradzkiego” Przygotowano, przeprowadzono i udzielono 

zamówienia publicznego, w trybie zapytania ofertowego na wykonanie robót budowlanych 

polegających na naprawie i uszczelnieniu parapetów zewnętrznych – ściana północna 

budynku „A” Starostwa Powiatowego w Sieradzu. Zarządzano, oraz wykonywano czynności 

związane z administrowaniem nieruchomościami wchodzącymi do zasobu Skarbu Państwa 

oraz do zasobu Powiatu Sieradzkiego. Zawarto: dwie umowy użyczenia lokali użytkowych 

położonych w Sieradzu przy ul. Plac Wojewódzki 3 oraz dwie umowy o rozliczenie kosztów 

utrzymania nieruchomości położonej w Sieradzu przy Placu Wojewódzkim  

3. Administrowano oraz prowadzono obsługą finansową lokali mieszkalnych należących do 

zasobu Skarbu Państwa mieszczących się w Sieradzu przy ul. Sikorskiego, Łokietka, 

Jagiellońskiej. 

W zakresie organizacyjnym, promocji powiatu i współpracy z organizacjami pozarządowymi: 

Realizowano zadania wynikające z ustawy o cmentarzach i chowaniu zamarłych  

w zakresie sprowadzania zwłok obywateli polskich z zagranicy. Zorganizowano  

i przeprowadzono szkolenie dla członków Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, 

Wójtów/Burmistrzów/Prezydenta oraz osób zajmujących się zarządzaniem kryzysowym  

w gminach powiatu sieradzkiego dotyczące Afrykańskiego Pomoru Świń (ASF) i Ptasiej 

Grypy. Przeprowadzono inwentaryzację w Powiatowym Magazynie Sprzętu 

Przeciwpowodziowego. Przeprowadzono kontrolę z zakresu przestrzegania przepisów 

kancelaryjnych i archiwalnych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Błaszkach. 

Opracowano i uzgodniono z Wydziałem Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego Plan Działania w zakresie realizacji zadań obrony 

cywilnej na rok 2020 oraz Ramowy Plan Działania w zakresie realizacji zadań obrony 

cywilnej na lata 2020-2025. Objęto patronatem Starosty Sieradzkiego trzy imprezy 

organizowane na terenie Powiatu Sieradzkiego. Wykonywano bieżące zadania z zakresu 

promocji, współpracy z organizacjami pozarządowymi, zarządzania kryzysowego, obrony 

cywilnej, spraw obywatelskich, usług techniczno-gospodarczych oraz zaopatrzenia 

materiałowego Starostwa. 

W zakresie drogownictwa 

 Wykonano remonty cząstkowe dróg masą na zimno w ilości 27 m
2
 na drogach miasta 

Sieradza, gmin: Sieradz, Warta, Błaszki, Wróblew, Złoczew i Burzenin. Uzupełniano pobocza 

tłuczniem w ilości 640 m
2
 na drogach w gminie: Goszczanów, Błaszki, Brąszewice  

i Sieradz. Dokonano naprawy chodnika w ul. Kaliskiej w Warcie. Wykonano renowację 170 

m
2 

rowu na drodze Wrząca-Wojków gm. Błaszki. Wykonano profilowanie równiarką dróg 

tłuczniowych w gminie Warta, Wróblew i Goszczanów. Oczyszczono ścieki odprowadzające 

wodę w mieście Sieradz, w Dąbrowie Wielkiej, drodze Kłocko - zalew Smardzew oraz 

Czarna-Broszki. Dokonano wycinki zakrzaczeń w ilości 2.150 m
2
 przy drodze Wilczków-

Klonów. Wykonano podkrzesanie 135 szt. drzew na drodze Dąbrówka-Dąbrowa Wielka. 

Wymieniono 28 szt. znaków drogowych pionowych. 

W zakresie polityki społecznej 

 Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu realizuje zadania dotyczące 

funkcjonowania systemu pieczy zastępczej. Ogółem funkcjonuje 112 rodzin zastępczych,  

w których przebywa łącznie 157 dzieci. W Rodzinnym Domu Dziecka przebywa dwóch 

wychowanków. Rodzinom zastępczym wypłacano ogółem 160 świadczeń na pokrycie 

kosztów utrzymania dzieci oraz innych świadczeń, dodatków i dofinansowań przewidzianych 

w ustawie o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. Wypłacono 26 świadczeń 

pieniężnych na kontynuację nauki i usamodzielnienie dla wychowanków rodzin zastępczych i 

placówek opiekuńczo - wychowawczych. Uprawnionym wypłacono także dodatki 
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wychowawcze i dodatki w wysokości świadczenia wychowawczego („500+”). W tym 

zakresie wypłacono 145 świadczeń. Wydano 59 decyzji administracyjnych w sprawach 

dotyczących mieszkańców domów pomocy społecznej prowadzonych przez Powiat Sieradzki, 

w tym 14 decyzji dotyczących umieszczenia w domach pomocy nowych mieszkańców.  

W omawianym okresie wydano także 16 decyzji w sprawach związanych z korzystaniem  

z usług Środowiskowego Domu Samopomocy w Rożdżałach w tym 5 kierujących.  

W postępowaniach dotyczących usług świadczonych przez Dzienny Dom „Senior+”  

w Sieradzu wydano 7 decyzji, w tym 4 kierujące do tej jednostki. Realizowano zadania  

z zakresu rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych finansowane ze środków PFRON. 

Zainteresowanym ogółem przyznawano świadczenia na sumę ponad 56 tys. zł. W projekcie 

partnerskim „Centrum Usług Społecznych w Powiecie Sieradzkim”, współfinansowanym ze 

środków Unii Europejskiej: 4 asystentów osobistych świadczyło dla 26 osób  

z niepełnosprawnościami, usługi obejmujące wspieranie ich w wykonywaniu podstawowych 

czynności dnia codziennego, świadczono usługi transportowe (transport specjalistyczny lub 

transport standardowy). Realizowane są szkolenia dla opiekunów faktycznych osób 

niesamodzielnych uczestniczących w projekcie. Korzystało z nich 20 osób. 

Informacja o sytuacji na rynku pracy 

 Liczba bezrobotnych zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Sieradzu 

na dzień 15.01.2020 r. wyniosła 2.967 osób w tym 1.587 kobiet. Stopa bezrobocia wg danych 

na dzień 31.11.2019 r. wynosiła: 5,2 % w powiecie, 5,3 % w województwie, natomiast  

w kraju 5,1 % . W okresie międzysesyjnym zarejestrowano łącznie 451 osób bezrobotnych, 

wyrejestrowano ogółem 212 osób bezrobotnych, w tym 121 osób z powodu podjęcia pracy, 

pracodawcy złożyli 101 ofert na 200 wolnych miejsc pracy i miejsc aktywizacji zawodowej. 

Z rejestrów wyłączono 60 osób bezrobotnych z tytułu prac interwencyjnych: 9 osób, bonu na 

zasiedlenie: 4 osoby, staży: 47 osób. W grudniu 2019 r. Minister Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej przyznał limit środków Funduszu Pracy w ramach środków Krajowego Fundusz 

Szkoleniowego, przeznaczonych na finansowanie działań na rzecz kształcenia ustawicznego 

pracowników i pracodawców w 2020 r., w wysokości 500 tys. złotych oraz przyznał limit 

środków Funduszu Pracy na finansowanie programów na rzecz promocji zatrudnienia, 

łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej na 2020 r., w wysokości 7 mln 501 

tys. 700 zł, w tym 5 mln 391 tys. 898 zł na projekty współfinansowane ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego. Od 1 stycznia 2020 r. Powiatowy Urząd Pracy 

rozpoczął realizację projektów współfinansowanych ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego: projektu pn. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 

sieradzkim (V)” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020  

i „Aktywizacja osób po 29. roku życia pozostających bez pracy w powiecie sieradzkim (V)” 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego 2014-2020”.  

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2020-2036 

Uwag nie wnoszono. 

Radna Małgorzata Rojanek, jako Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr XVIII/136/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  

30 stycznia 2020 roku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2020-2036. 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych  

22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (22 głosy) 
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Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, 

Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów).  

 NIEOBENY (1 radny) 

Konrad Wilczyński. 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr XVIII/136/2020 stanowi załącznik nr 4 do protokołu/.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2020 rok. 

Uwag nie wnoszono. 

Radna Małgorzata Rojanek, jako Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr XVIII/137/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  

30 stycznia 2020 roku w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2020 rok. 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych  

22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (18 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur 

Sterna, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (4 głosów).  

Andrzej Czyżak, Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Jacek Walczak. 

 NIEOBENY (1 radny) 

Konrad Wilczyński. 

Uchwała został przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XVIII/137/2020 stanowi załącznik nr 5 do protokołu/.  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowo - wychowawczych 

prowadzonych przez powiat sieradzki na 2020 rok.  

Uwag nie wnoszono. 

Radna Małgorzata Rojanek, jako Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr XVIII/138/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  

30 stycznia 2020 roku w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowo - wychowawczych 

prowadzonych przez powiat sieradzki na 2020 rok.  

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych  

22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 
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Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, 

Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów).  

 NIEOBENY (1 radny) 

Konrad Wilczyński. 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr XVIII/138/2020 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/.  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działanie 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu. 

Uwag nie wnoszono. 

Radna Małgorzata Rojanek, jako Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr XVIII/139/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  

30 stycznia 2020 roku w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działanie 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu. 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych  

22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, 

Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów).  

 NIEOBENY (1 radny) 

Konrad Wilczyński. 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr XVIII/139/2020 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/.  

 

12. Sprawy różne. 

Radny Maciej Sulgan zwrócił się o informację na temat funkcjonowania Wydziału 

Komunikacji i Transportu. 

Pan Kazimierz Strumiński Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu 

poinformował, że wprowadzenie kolejkomatu zbiegło się ze zmianą przepisów o ruchu 

drogowym. W związku z tym kolejki są w całej Polsce. Wszystkie transakcje kupna 

sprzedaży pojazdu zawarte do 31.12.2019 powinny być zgłaszane do właściwego wydziału 

komunikacji, jednak nie zgłoszenie nie skutkowało nałożeniem kary. Po 01.01.2020 ustawa 

nakłada kary za nie zgłoszenie faktu zbycia i nabycia pojazdu. Ustawa nakłada kary od 200 

do 1.000 zł. w zależności od czasokresu jaki upłynął od niezgłoszenia. Od 2020 roku 

kupujący i zbywający ma obowiązek zgłoszenia zbycia/nabycia tego samego pojazdu.  

Obecnie doszło do sytuacji, gdzie pojawiają się osoby chcące zgłosić zbycie pojazdu np.  

z 2016 roku. Pojazd sprowadzony z UE musi zostać zarejestrowany w ciągu 30 dni od daty 

sprowadzenia. Osoby prowadzące działalność w zakresie obrotu pojazdami masowo zgłaszają 

się celem zgłoszenia nabycia pojazdu. Każda umowa musi być wprowadzona do systemu. 

System będzie wskazywał osoby naruszające art. 78, wówczas będzie wszczynane 

postępowanie administracyjne w sprawie. Zdaniem Naczelnika kolejka spowodowana jest 
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tym, iż wszyscy zainteresowani przychodzą o jednakowej porannej porze. W lutym zostanie 

wprowadzona możliwość umówienia wizyty drogą elektroniczną, będzie działał system 

polegający na zaplanowaniu przybliżonej godziny i dnia załatwienia sprawy. Koniecznym 

będzie przybycie najpóźniej pół godziny przed umówioną wizytą celem pobrania bileciku. 

Obecnie dziennie załatwianych jest około 200 osób. Zdaniem Naczelnika kolejki się 

unormują w przeciągu miesiąca.  

Radny Jacek Walczak zawnioskował by wspomóc wydział komunikacji i transportu 

poprzez zwiększenie liczby pracowników bądź wydłużenie pracy o pół godziny na czas 

wzmożonego zainteresowania. Ponadto dopytał w jaki sposób uwiarygodnić zgłoszenie przez 

Internet, czy wyłącznie musi być to profil zaufany. 

Pan Kazimierz Strumiński poinformował, że zgłoszenie może być dokonane osobiście 

w wydziale, przez profil zaufany przez internet jak i wysłany tradycyjną drogą pocztową na 

adres starostwa.   

 

13. Zamknięcie obrad XVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Rady Olga 

Kołoszczyk o godz. 14
33 

zamknęła obrady XVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Powiatu Sieradzkiego 

 

 

Olga Kołoszczyk 

 

 

Protokołowała: 

Joanna Kołodziejczyk 

 

 
 

Załączniki: 

1. Lista obecności Zarządu, Sekretarza, Skarbnika, pracowników Starostwa. 

2. Lista obecności radnych. 

3. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od XVII do XVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

4. Uchwała Nr XVIII/136/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2020-2036. 

5. Uchwała Nr XVIII/137/2020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 

2020 rok. 

6. Uchwała Nr XVIII/138/2020 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowo - 

wychowawczych prowadzonych przez powiat sieradzki na 2020 rok. 

7. Uchwała Nr XVIII/139/2020 w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skargi na 

działanie Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Sieradzu. 

 

 


